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Komise životního prostředí Rady města Beroun 
 
 

Zápis č. 2/2017 

ze zasedání komise životního prostředí, konaného dne 24. dubna 2017 
od 15:30 hodin v Berouně na radnici ve velké zasedací místnosti 

 
 
Přítomni 
 
Členové komise:  RNDr. Irena Jančaříková (předsedkyně komise) 
   Mgr. Emil Šnaidauf (místopředseda komise) 

RNDr. Soňa Chalupová  
Ing. Zdeněk Košlík  
Ing. Zdeňka Jankovičová  
 

Tajemník komise Ing. Jan Marek  
         
Hosté:    Ing. Michal Mišina – místostarosta 

RNDr. Jitka Ciroková – vedoucí odboru životního prostředí  
Jana Votavová – referent odboru majetku a investic    
Mgr. Pavlína Poborská – referent odboru majetku a investic   
Luboš Švihlík – Technické služby Beroun s.r.o.– provozní ředitel 
 

Omluveni:  Mgr. Jan Holeček  
Josef Miltner 
Ing. Tomáš Kažmierski 
Mgr. Vladimír Lysenko  

 
Zapisovatel:   Ing. Jan Marek  
Ověřovatel zápisu:  Ing. Zdeňka Jankovičová  
 
 
 
Program jednání: 
 
1. Zahájení 
2. Kontrola plnění usnesení komise  
3. Informace o připravenosti údržby zeleně v sezóně 2017 
4. Různé  

 
Jednání: 

 
 

K bodu 1 – Zahájení 
 
Jednání komise zahájila a dále řídila její předsedkyně paní Jančaříková, která určila zapisovatelem pana 
Marka a ověřovatelem zápisu paní Jankovičovou.  
 
Předsedkyně dále navrhla program jednání, který byl schválen ve shora uvedeném znění. 
 
Usnesení:  Komise životního prostředí schvaluje program jednání.  
Hlasování:  5 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
K bodu 2 – Kontrola plnění usnesení komise 
 
Kontrolu plnění usnesení komise provedl tajemník komise životního prostředí pan Marek, který 
konstatoval: 
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k usnesení ze zápisu č. 5/2016 z 10. 10. 2016 
 
K bodu 5.4. Problematika úmrtí ptáků při nárazu do zastávek na novém autobusovém nádraží 
Usnesení:  Komise životního prostředí doporučuje radě města zajistit na průhledných výplních přístřešků 
autobusových zastávek v Berouně instalaci ochranných prvků proti nalétávání ptáků podle nejnovějších 
ornitologických poznatků. 
Plnění usnesení: Ochranné prvky proti nalétávání ptáků podle nejnovějších ornitologických poznatků 
budou na průhledných výplních přístřešků autobusových zastávek v Berouně instalovány v průběhu 
dubna 2017 (po umytí zastávek – tj. po 18. 4. 2017). 
 
K bodu 5.5. Alternativní vodní zdroje pro Beroun 
Usnesení:  Komise životního prostředí doporučuje radě města zajistit revizi historických alternativních 
vodních zdrojů pro Beroun.  
Plnění usnesení: Společně se zástupci VaK Beroun byla provedena pochůzka a zdokumentování 
současného stavu alternativních vodních zdrojů pro Beroun. Další jednání v této věci proběhne dne 3. 5. 
2017 za účasti paní Chalupové. 
 
Všechna ostatní usnesení komise byla splněna. 
 
Usnesení:  Komise životního prostředí bere na vědomí informaci o plnění usnesení komise. 
Hlasování:  5 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
K bodu 3 – Informace o připravenosti údržby zeleně v sezóně 2017  
 
Předkladatelem je odbor majetku a investic, který požádal o projednání tohoto bodu na komisi ŽP před 
tím, než bude předložen k projednání radě města. 
Materiál k projednávanému bodu byl členům komise ŽP zaslán v předstihu dne 10. 4. 2017 s tím, aby si 
materiál prostudovali a na dnešním jednání k němu vznesli případné dotazy. 
Na dotazy odpověděly pracovnice odboru majetku a investic – paní Poborská a Votavová a provozní 
ředitel TS Beroun – pan Švihlík. K některým dotazům se následně vyjádřil i místostarosta pan Mišina. 
K projednávané problematice zazněly tyto rámcové dotazy: 
 
Pan Šnaidauf se dotazoval na inventarizaci zeleně. Paní Poborská sdělila, že na inventarizaci existuje 
programová aplikace. Výstupy z tištěné i grafické části ukázala členům komise ŽP. Inventarizace je 
průběžně aktualizována. 
 
Pan Košlík uplatnil připomínku, kterou jsem již v minulosti na komisi sděloval – aby kruhový objezd u 
dálničního sjezdu v ulici Koněpruská (u ÖMV) a přilehlé travnaté plochy - tzv. vstupní brána do města, 
byly více upraveny – nikoli jen příležitostně sečeny. Poukázal na příklady z jiných měst – např. ve 
Strakonicích nebo v Sušici je v současnosti na kruhových objezdech spoustu rozkvetlých tulipánů, které 
místní i projíždějící občany potěší. Taková úprava by byla vhodná i u kruhového objezdu u nového 
autobusového nádraží. Paní Poborská sdělila, že v rozpočtu města je na úpravy v ulici Koněpruská 
pamatováno, dosud však nedošlo ke konkrétní dohodě s vlastníkem pozemku, kterým je Středočeský kraj 
a správu vykonávajícím subjektem, kterým je Krajská správa a údržba silnic Středočeského kraje (dále 
jen KSÚS). Místostarosta pan Mišina doplnil, že se k této problematice připravuje jednání mezi městem a 
KSÚS. Město předpokládá, že KSÚS nabídne údržbu některých jejich ploch ve městě s předpokladem 
finančního vyrovnání. 
 
Paní Jančaříková se dotazovala, jak často se seká zeleň kolem cyklostezek a zda je to dostačující. Paní 
Votavová sdělila, že sekání probíhá 2-3 krát za rok, což postačuje. Následně byl diskutován rozsah 
sekání - zda až k řece či nikoliv. Přítomní konstatovali, že jsou různá hlediska a požadavky, které jsou 
mnohdy i v protikladu – např. estetické a praktické hledisko a ochrana přírody – zachování přirozených 
úkrytů pro živočichy.  
 
Paní Jankovičová se dotazovala na dosadby v ulici K Dubu. Paní Poborská a Votavová sdělily, že 
dosadby v této lokalitě se plánují výhledově. Prioritně budou řešeny dosadby v ulici Kollárova. 
   
Paní Chalupová vyjádřila směrem k TS názor, že nepovažuje za vhodné sekat v den státního svátku na 
Velký pátek, a to zejména z úcty k tomuto dni a historickým kořenům vzniku Evropy. K tomuto názoru se 
členové komise ŽP většinově přidali. 
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Pan Šnaidauf se dotazoval, jakou mají TS techniku na sekání. Pan Švihlík sdělil, že TS zakoupily na 
sekání trávy dva nové stroje. 
 
Komise poté přijala toto usnesení: 
Usnesení:   Komise životního prostředí nemá připomínek k předloženému dokumentu Informace o 
připravenosti údržby zeleně v sezóně 2017.  
Hlasování:   5 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
K bodu 4 – Různé 
 
4.1. Pan Šnaidauf byl upozorněn „pejskaři“, že v ulici Na Hrázi není v celé její kilometrové délce ani jeden 
odpadkový koš pro možnost odkládání výkalů. Navíc se zde hromadí další odpadky ze zaparkovaných 
automobilů pracovníků firmy Carrier. V následné diskuzi bylo konstatováno, že od lávky přes Berounku 
na kolem parku „U Štiky“ je také málo odpadkových košů.  
 
4.2. Pan Šnaidauf opětovně upozornil na pokračující hromadění stavební suti u Vrážského potoka naproti 
benzínové pumpě „U Zabitého“. K tomuto se rozvinula diskuze s tím, že byl v minulosti příslib, že toto 
bude šetřit odbor výstavby. 
 
4.3. Paní Jankovičová upozornila na odryté kanalizační přípojky v blízkosti chodníků v lokalitě Homolka II 
(plocha ohraničená ulicemi K Zahrádkám, Za Viničnou a Ječná), které jsou součástí soukromých 
pozemků, ale představují i potenciální riziko pro pád a uvíznutí dětí či zvířat. Informaci a fotodokumentaci 
předá společnosti: Základní organizace VAK Beroun a.s. a odboru výstavby MěÚ Beroun k dalšímu 
řešení. 
 
 
Členové komise se dohodli, že příští zasedání se uskuteční 19. června 2017 od 15:30 hodin, pokud 
nebude nutné projednat něco dříve. 
Členové komise jsou tímto vyzváni, aby si toto datum poznamenali do svých pracovních diářů. 
Pozvánka s konkrétním programem a s podklady bude zaslána co nejdříve. 
 
 
Po vyčerpání programu předsedkyně komise ukončila její jednání v 17:00 hodin. 
 
 
 
Zapsal:   Ing. Jan Marek 
 
 
 
Ověřil:   Ing. Zdeňka Jankovičová  
 
 
 
Předsedkyně komise:  RNDr. Irena Jančaříková    

 

 

 


